

Title (en)

Folded package with an interior lining, device to package products in such a package and manufacturing device for such a package.

Title (de)

Faltbare Verpackung mit einer inneren Auskleidung, Vorrichtung zum Verpacken eines Gutes darin und Vorrichtung zur Herstellung der Verpackung.

Title (fr)

Emballage pliable muni d'une doublure intérieure, dispositif de conditionnement d'un produit dans de tels emballages et dispositif de fabrication de tels emballages.

Publication

EP 0308318 A1 19890322 (FR)

Application

EP 88402303 A 19880913

Priority

FR 8712689 A 19870914

Abstract (en)

Foldable closable package comprised of a rigid or semi-rigid box and a flexible inner lining (2). The open upper part of the lining (2) is glued on both opposite largest faces (10, 12) at certain points which are at least inscribed inside or at the immediate proximity of a triangular area (24, 26). The present invention also relates to a packaging device and to a device for fabricating such packages. Applications: packaging of pulverulent, granular, liquid or moisture-sensitive materials.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un emballage pliable refermable constitué d'une boîte rigide ou semi-rigide et d'une doublure intérieure souple (2). La partie supérieure ouverte de la doublure (2) est collée sur les deux faces opposées (10, 12) les plus larges en certains points au moins inscrits à l'intérieur ou à proximité immédiate d'une zone triangulaire (24, 26). La présente invention concerne également un dispositif de conditionnement et un dispositif de fabrication de tels emballages. Applications conditionnement de matières pulvérulentes, granulés, liquides ou sensibles à l'humidité.

IPC 1-7

B65D 5/60

IPC 8 full level

B65D 5/60 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/606 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3113712 A 19631210 - KINDSETH HAROLD V
- [Y] GB 670982 A 19520430 - PHILIP GEORGE ALLEN, et al
- [Y] GB 1432450 A 19760414 - MALCOLM J A
- [Y] GB 475301 A 19371117 - ROBERT MORRIS BERGSTEIN
- [Y] US 3561667 A 19710209 - SALTMAN ELIAS A

Designated contracting state (EPC)

ES GR

DOCDB simple family (publication)

EP 0308318 A1 19890322; AU 2427388 A 19890417; FR 2620426 A1 19890317; FR 2620426 B1 19900420; WO 8902395 A1 19890323

DOCDB simple family (application)

EP 88402303 A 19880913; AU 2427388 A 19880913; FR 8712689 A 19870914; FR 8800449 W 19880913